
   
ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS

TARYBA

ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 13 POSĖDŽIO PROTOKOLAS

2024 m. vasario 27 d. Nr. T2-3

Šilalė

Posėdis įvyko 2024-02-15 10.00 – 14.00 val. (Savivaldybės posėdžių salėje).

Posėdžio pirmininkas – Tadas Bartkus.

Posėdžio sekretorė – Sandra Balčienė.

Į rajono Savivaldybės tarybą išrinkti 25 nariai. Posėdyje dalyvavo 24 Tarybos nariai

(sąrašas pridedamas). Nedalyvavo – Lineta Dargienė.

Posėdyje dalyvavo 17 kviestųjų asmenų (sąrašas pridedamas).

Tadas Bartkus informavo, jog balsavimas vyks per elektroninio balsavimo sistemą, jei

iškiltų techninių kliūčių siūloma išrinkti Balsų skaičiavimo komisiją, į kurią siūlomi Remigijus

Jonutis, Vytautas Jucius, Algirdas Meiženis (pirmininkas).

Tarybos nariai vienbalsiai pritarė vardinio balsavimo komisijos sudėčiai.

Darbotvarkė Tarybos nariams pateikta.

DARBOTVARKĖ:

1. Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2024 – 2026 metų strateginio veiklos plano

patvirtinimo.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė.

2. Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2024 metų biudžeto patvirtinimo.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė.

3. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2017 m. gruodžio 12 d. sprendimo Nr. T1-

262 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės seniūnijų seniūnaičių sueigos ir išplėstinės seniūnaičių

sueigos nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėjas Andrius Jančauskas.

4. Dėl žemės sklypo dalies paėmimo visuomenės poreikiams.

Pranešėja Aida Budrikienė.

5. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. balandžio 28 d. sprendimo Nr. T1-

103 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės biudžetinių įstaigų vadovų darbo apmokėjimo sistemos

aprašo patvirtinimo“ pripažinimo netekusiu galios.

Pranešėjas Artūras Mikalauskas.

6. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos Kontrolės komiteto 2024 metų veiklos

programos tvirtinimo.

Pranešėjas Dainius Bergelis.

7. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. vasario 21 d. sprendimo Nr. T1-40

„Dėl etninės kultūros plėtros programos įgyvendinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

8. Dėl Gyventojų iniciatyvų, skirtų gyvenamajai aplinkai ir viešajai infrastruktūrai

gerinti ir kurti, projektų idėjų atrankos ir finansavimo tvarkos aprašo patvirtinimo.

Elektroninio dokumento nuorašas
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Pranešėja Simona Marozienė.

9. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. rugsėjo 28 d. sprendimo Nr. T1-245

„Dėl pritarimo įgyvendinti projektą „Gamtos ir kultūros objektų pritaikymas lankymui Šilalės

rajono savivaldybėje“ ir lėšų skyrimo“ pakeitimo.

Pranešėja Simona Marozienė.

10. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. gruodžio 28 d. sprendimo Nr. T1-

331 „Dėl pritarimo projektui „Mobilios komandos teikiamų paslaugų kokybės ir prieinamumo

gerinimas Šilalės rajono savivaldybėje“ pakeitimo.

Pranešėja Simona Marozienė.

11. Dėl leidimo rengti ir teikti paraišką „Sporto rėmimo fondo lėšomis finansuojamų

sporto bazių pagerinimo projektams“.

Pranešėjas Feliksas Beržinis.

12. Dėl pritarimo projekto „Universalaus dizaino elementų ir kitų inžinerinių priemonių

įrengimas Šilalės rajono savivaldybės BUM bei visos dienos mokyklos erdvių sukūrimas ir

pritaikymas ikimokyklinio, priešmokyklinio, pradinio bei pagrindinio ugdymo programas

vykdančiose Šilalės rajono savivaldybės švietimo įstaigose“ įgyvendinimui ir finansavimui.

Pranešėjas Justas Stankevičius.

13. Dėl leidimo rengti investicinį projektą „Šilalės rajono savivaldybės gyvenviečių

gatvių apšvietimo modernizavimas“.

Pranešėjas Justas Stankevičius.

14. Dėl Šilalės rajono savivaldybės sutikimų statyti statinius žemės sklypuose,

besiribojančiuose su valstybinės žemės sklypais ar valstybine žeme, kurioje nesuformuoti žemės

sklypai, išdavimo taisyklių patvirtinimo.

Pranešėjas Jonas Kačinauskas.

15. Dėl Šilalės rajono savivaldybės sutikimų tiesti susisiekimo komunikacijas,

inžinerinius tinklus ir statyti jiems funkcionuoti būtinus statinius, įrengti plokščiuosius

horizontalius inžinerinius statinius valstybinėje žemėje, kurioje nesuformuoti žemės sklypai,

išdavimo taisyklių patvirtinimo.

Pranešėjas Jonas Kačinauskas.

16. Dėl sutikimo perimti valstybei nuosavybės teise priklausantį trumpalaikį materialųjį

turtą valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

17. Dėl valstybės turto perėmimo, įregistravimo Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn

ir perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės

administracijai.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

18. Dėl Šilalės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio trumpalaikio turto

perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės

administracijai.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

19. Dėl Šilalės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančių patalpų perdavimo

valdyti, naudoti ir disponuoti jomis patikėjimo teise Šilalės rajono socialinių paslaugų namams.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

20. Dėl pritarimo dalyvauti projekte „Perėjimas nuo institucinės globos prie

bendruomeninių paslaugų Sostinės regione, Vidurio ir vakarų Lietuvos regione“.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

21. Dėl Šilalės rajono savivaldybės Asmens su negalia gerovės tarybos sudarymo ir jos

veiklos nuostatų patvirtinimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

22. Dėl Šilalės rajono savivaldybės aplinkos apsaugos rėmimo specialiosios programos

2023 metų priemonių vykdymo ataskaitos patvirtinimo.

Pranešėja Virginija Bukauskienė.
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23. Dėl pritarimo projekto „Gerinti kokybiškų visuomenės sveikatos paslaugų

prieinamumą Šilalės rajono savivaldybėje” įgyvendinimui ir finansavimui.

Pranešėja Ineta Butvidienė.

24. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. birželio 1 d. sprendimo Nr. T1-143

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės Narkotikų kontrolės komisijos sudarymo“ pakeitimo.

Pranešėja Silva Paulikienė.

25. Dėl pritarimo Šilalės rajono savivaldybės Narkotikų kontrolės komisijos veiklos

ataskaitai už 2023 m.

Pranešėja Silva Paulikienė.

26. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. birželio 29 d. sprendimo Nr. T1-

159 „Dėl Šilalės rajono gabių mokinių ir studentų skatinimo programos ir atrankos komisijos

veiklos nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Vaida Janulevičienė.

27. Dėl pritarimo Šilalės rajono savivaldybės jaunimo reikalų tarybos 2023 metų

veiklos ataskaitai.

Pranešėja Vaida Janulevičienė.

28. Dėl pritarimo Šilalės rajono savivaldybės priešgaisrinės tarnybos 2023 metų veiklos

ataskaitai.

Pranešėjas Evaldas Lazdauskas.

29. 2023 m. Šilalės rajono gaisrų ir gelbėjimo darbų analizė.

Pranešėjas Vaidotas Kėbla.

Tadas Bartkus informavo, jog yra numatyti darbotvarkės pakeitimai – 23 klausimą

vietoje Inetos Butvidienės pristatys Andrius Jančauskas ir 2 klausimą pristatys du pranešėjai,

Tadas Bartkus ir Danguolė Vėlavičiutė.

Posėdžio pirmininkas klausė, ar bus klausimų, pasiūlymų dėl darbotvarkės.

Vitalija Jankauskaitė-Milčiuvienė klausė, kaip bus sureaguota į Laukuvos gyventojų

pateiktus 688 parašus, dėl Laukuvos ambulatorijos nejungimo prie Šilalės rajono ligoninės, ar

prašymas bus pateiktas svarstyti tarybai ir, ar bus planuojamas susitikimas su gyventojais.

Tadas Bartkus atsakė, kad buvo susitikęs su Laukuvos ambulatorijos darbuotojais ir,

kad visuomenei buvo ištransliuota pozicija, dėl ko jie yra sunerimę, taip pat atsakė, jog neatmeta

galimybės vykti į Laukuvą, susitikti su gyventojais. Paaiškino, kad prašymas nukreiptas tarybai,

ji priima sprendimus ir artimiausiuose komitetų posėdžiuose šį prašymą taryba galės svarstyti.

Vitalija Jankauskaitė-Milčiuvienė domėjosi, ar yra kas nors daroma, kad būtų

užtikrinamos teisingos posėdžių transliacijos ir, kad gyventojai galėtų matyti balsavimo

rezultatus bei pasisakančiuosius nuotoliu. 

Tadas Bartkus atsakė, kad taip, yra daroma, ieškoma techninių galimybių, puikiai

žinoma, kad stringa ir balsavimo sistema, todėl šių metų biudžete, kuris dar tik bus svarstomas,

tam yra numatyta lėšų, tad problemą bus bandoma spręsti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už darbotvarkę su pakeitimais.

Darbotvarkė patvirtinta. Tarybos nariai vienbalsiai pritarė pateiktai darbotvarkei su

pakeitimais. Balsavo: UŽ – 24.

Posėdžio pirmininkas priminė Tarybos veiklos reglamento nuostatas, kuriomis

vadovaujantis, Tarybos narys gali pateikti 3 klausimus, pasisakyti svarstomu klausimu 1 kartą,

prieš pradedant svarstyti klausimą, kuris jam sukelia interesų konfliktą, privalo informuoti tarybą

apie esamą interesų konfliktą ir pareikšti apie nusišalinimą, ištraukti iš elektroninio balsavimo

įrenginio kortelę ir išeiti iš posėdžių salės.

Posėdžio pertrauka planuojama po 1 val. 30 min., kitos – pagal poreikį.
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1. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės 2024 – 2026 metų strateginio veiklos

plano patvirtinimas.

Tarybos nariai Asta Bataitytė, Remigijus Jonutis, Valdemaras Jasevičius nusišalino nuo

1 ir 2 darbotvarkės klausimo, priežastį nurodė (A. Bataitytė – nes jos darbovietei bus skirtos

lėšos, R. Jonutis – dėl galimo viešų ir privačių interesų konflikto, V. Jasevičius dėl viešų ir

privačių interesų konflikto) ir paliko posėdžių salę.

Pritarta bendru sutarimu nusišalinimams.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą su 7 ir 11 priedų

patikslinimais – 7 priede, 11 programoje, Biudžeto ir finansų skyriui, sumažinti gatvių priežiūrai

žiemos sezono metu 7000 Eur, atitinkamai padidinti Šilalės Dariaus ir Girėno progimnazijai,

priemonei Švietimo įstaigų pastatų ir aplinkos pritaikymas higienos normų reikalavimams,

remonto ir avarijų likvidavimo darbai, t.y. patalpų remontui 5000 Eur ir atitinkamai padidinti

savivaldybės administracijai, Garbės piliečio Albino Kentros atminimo įamžinimui 2000 Eur, 7

programoje.

R. Norvilienė klausė, ar esate įsitikinę ir manote, jog strateginis veiklos planas

suderintas su biudžetu ir vienas kitą atitinka, ar yra trūkumų.

D. Vėlavičiutė atsakė, kad taip, turi atitikti ir atitinka. Metų eigoje bus tikslinami.

T. Bartkus papildė, jog į šį klausimą jau buvo atsakyta komitete, kaip ir minėjo

pranešėja strateginis veiklos planas metų eigoje yra tikslinamas ir ne vieną kartą.

R. Norvilienė klausė, kaip tikslindami biudžetą galėsime papildyti neatitikimus, kaip

pvz.: Žydų sinagogos atnaujinimas, Radiolokacinio greičio matuoklio prietaiso su reikalinga

įranga įsigijimas, nes šie du dalykai niekaip neatsispindi biudžete.

T. Bartkus paaiškino, kad šie projektai iš plėtros pusės strateginiame veiklos plane yra,

tačiau šiai dienai finansavimo neturėjome ir negalėjome numatyti.

R. Norvilienė siūlė tikslinant biudžetą numatyti lėšas šiems projektams, bent dalį jų ir

klausė dėl įvardintos savivaldybės misijos, ar manote, kad savivaldybė atlieka aukštos kokybės

viešąsias paslaugas, ar matote ir trūkumų, jei taip, kokių.

T. Bartkus atsakė, kad siekiame, kad viešosios paslaugos būtų užtikrinamos

aukščiausios kokybės, neneigsime jog galbūt yra trūkumų, bet siekis yra toks.

Pasisakė R. Norvilienė, T. Bartkus, R. Vaitiekus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

2024 – 2026 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 20, SUSILAIKĖ – 1, PRIEŠ – 0.

2. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės 2024 metų biudžeto patvirtinimas.

Pranešėjas Tadas Bartkus pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė papildė, kad analogiškai yra tie patys pakeitimai, kaip

ir prie strateginio veiklos plano, biudžeto 7 priede, Biudžeto ir finansų skyriui sumažinti 7000

Eur, padidinant Šilalės Dariaus ir Girėno progimnazijai 5000 Eur ir savivaldybės administracijai

2000 Eur.

R. Norvilienė klausė, ar galime sau leisti dengti visą sumą Šilalės Dariaus ir Girėno

skvero sutvarkymui tik iš rajono biudžeto ir, ar tikrai viskas padaryta, kad bent dalį reikalingų

lėšų gautumėme iš kitų finansavimo šaltinių.

T. Bartkus atsakė, kad šiai dienai nėra galimybės gauti finansavimą. Tačiau tai

nereiškia, kad šiais metais suplanuosime pinigus iš savivaldybės biudžeto ir pradėsime darbus,

jei atsiras galimybė šį projektą kažkur įtraukti per ateinančius trejus metus, tai įtrauksime.

Pagrindinis finansavimas šiai dienai eina per Regioninę plėtros tarybą, tačiau kol kas iš šio fondo

nėra galimybės gauti finansavimą. Atskirų ministerijų fondai taip pat nenumato viešų erdvių

tvarkymui.

A. Giedraitienė klausė, dėl kokių priežasčių yra numatyta 20 tūkst. Eur teisminėms

išlaidoms, kokios spragos bei kokiose procesuose šiuo metu dalyvaujate.
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T. Bartkus atsakė, kad kiekvienais metais teisiniams procesams yra išleidžiama šiek tiek

pinigų, tačiau svarbu paminėti, kad laimėjus teisme, kaip pvz.: dėl melioracijos objekto

sugadinimo, buvo išleista 20 tūkst. Eur, bet į biudžeto eilutę laimėjus bylą buvo įkelti laimėti 160

tūkst. Eur. Numatyta suma yra skirta konsultacijoms viešųjų pirkimų atvejams, vienas teisininkas

dirba su nemokama teisine pagalba, kitas teisininkas yra skyriaus vedėjas ir krūvis yra

milžiniškas, o ir ši eilutė šiais metais palyginus su ankstesniais yra sąlyginai mažesnė.

A. Mikalauskas papildė dėl numatytos sumos teisinėms išlaidoms. Ir atsakė, kad šiai

dienai yra vienas teisminis procesas, civilinė byla, dėl Šilalės kultūros centro vadovo bei, kad

galimai gali būti dar du teisminiai procesai, dėl sugadintų melioracijos įrenginių ir dėl

Šarūnkalnio gatvės sutvarkymo.

A. Giedraitienė klausė, dėl daugiabučių kiemų tvarkymo, kas numatyta dėl kvartalinės

renovacijos.

T. Bartkus atsakė, kad daugiabučių kiemams atskiros eilutės biudžete kol kas

nenumatyta. Esame pasirengę 3 kvartalų techninius projektus, laukiame kvietimų ir kai tik atsiras

teiksime šiuos projektus ir bandysime gauti finansavimą.

A. Giedraitienė klausė, kokie projektai susidėliojo į ateitį, domėjosi kokia situacija dėl

sporto salės, etatų, finansavimo.

T. Bartkus atsakė, kad siekis yra atidaryti pilnai sutvarkytą, atitinkančią visus

reikalavimus sporto salę, to padaryti nepavyko anksčiau, nes buvo gautos gaisrininkų pastabos,

ant techninio projekto nebuvo rasti hidrantai, tačiau jau visi trūkumai yra pašalinti ir perduoti

gaisrininkų atstovams vertinti iš naujo ir manome, jog dar vasario mėnesį gausime teigiamą

išvadą, kad pastatas yra priduotas. Jokio papildomo finansavimo šiems sprendimams nereikia.

R. Gečienė klausė, ar tikrai neįmanoma skirti 8 tūkst. Eur ligoninės darbuotojų

mokymams, pacitavo LR sveikatos sistemos įstatymo 51 straipsnio 3 dalį.

T. Bartkus atsakė, kad ligoninė nėra blogoje finansinėje padėtyje, 2022 m. baigė

pelningai, 2023 m. turimomis žiniomis irgi bus pabaigę pelningai, tad tam jie resursų turi.

Priminė, jog ligoninės direktorius komiteto posėdžio metu paaiškino, jog dėl mokymų nėra jokių

bėdų. O, bet tačiau, jeigu vis dėlto nutiktų taip, kad ligoninė neapmokėtų privalomų,

kvalifikacinių mokymų, prašome kreiptis į savivaldybę, tarybą ir perduoti tuos atvejus, dėl kurių

tikrai bus pasidomėta ir pasistengta, kad ligoninė iš savo lėšų užtikrintu apmokėjimą.

R. Gečienė pasisakė dėl mokymosi įstaigoje besimokančių ukrainiečių vaikų ir padėjėjų

jiems, jog Pajūrio Stanislovo Biržiškio gimnazija džiaugiasi turėdami ukrainiečių vaikams

padėjėją, o Šilalės Dariaus ir Girėno progimnazija neturi, nors yra numatyta tokia tvarka, jog

ukrainiečiai vaikai mokyklose turi turėti padėjėją, pasisakančioji prašė į tai atkreipti dėmesį ir

skirti lėšų vienam ar dviem padėjėjams.

T. Bartkus painformavo, jog tokio skundo negavo, o ir pati progimnazija nesikreipė, jog

trūksta etatų, reikėtų pasitikslinti, galbūt gimnazija turi nepanaudotų etatų ir vidinių resursų ir

galėtų įsisteigti. 

R. Gečienė klausė, gal pavyktų skirti trūkstamus 10 tūkst. Eur Pajūryje, tremtinių

aikštėje esančių stelų užbaigimui. Prašė pridėti 10 tūkst. Eur.

T. Bartkus atsakė, kad šiuo klausimu buvo daug diskutuota ir šiai dienai biudžete buvo

galimybė numatyti tik 10 tūkst. Eur, tačiau yra mero pažadas, kad reikalingi papildomi 10 tūkst.

Eur turi būti rasti ir aikštė užbaigta. Klausimas tik ar šiais, ar kitais metais surasime reikalingą

pinigų sumą. 

V. Jucius klausė, kokie sprendimai priimti pagal frakcijų pateiktus pasiūlymus

biudžetui, tikslinosi dėl kolumbariumo projektavimo darbams numatytos 50 tūkst. Eur sumos, ar

numatomas projektuoti sudėtingas statinys, ar bus projektuojama visoms rajono kapinėms. 

T. Bartkus atsakė, kad ši eilutė pasiliko iš praeitų metų biudžeto, galime ją pavadinti

projektavimo ir įrengimo darbai, paaiškino, jog šiais metais šie pinigai numatyti projekto

pabaigimui ir įrengimo darbams pradėti. Išsamiai pristatė, kokiems Kairiųjų jungtinės frakcijos

pasiūlymams dėl biudžeto buvo pritarta Finansų, investicijų ir verslo komitete. 
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R. Norvilienė klausė, 340 tūkst. Eur traktoriams, kokie bus perkami, kam perleidžiami,

kas juos valdys, kas vairuos, prašė platesnio paaiškinimo.

T. Bartkus atsakė, kad šiais metais numatyta 340 tūkst. Eur traktorių ir greiderių

pirkimui, planuojama pirkti didelį, galingą kelių greideriavimo greiderį, kuris gali kainuoti 250 –

300 tūkst. Eur, taip pat planuojama papildomai pirkti vieną traktorių, nes yra poreikis bei iš šios

eilutės yra numatyta nupirkti prikabinamą greiderį Kvėdarnos traktoriui, kuris buvo nupirktas

praeitais metais. Įvardino motyvus, jog praeitais metais buvo nupirkti 3 traktoriai, su technika, su

valymo agregatais Pajūrio seniūnijai, Kvėdarnos ir Šilalės kaimiškajai seniūnijai, pagrinde

traktoriai buvo sukomplektuoti šios žiemos sniego valymui, bendra traktorių ir agregatų suma

105 tūkst. Eur (be agregatų apie 80 tūkst. Eur). Šiai dienai turimais duomenimis Pajūrio seniūnija

už 2023 m. žiemos kelių valymą rangovams išleido 14 tūkst. Eur, šiemet išleido beveik 10 tūkst.

Eur - sutaupymas 4 tūkst. Eur (kai traktorius su agregatais kainavo 25 – 30 tūkst. Eur), Šilalės

kaimiškoji seniūnija 2023 m. rangovams išleido 23 tūkst. Eur, šiemet išleido 1211 Eur, 22 tūkst.

Eur sutaupyti, kurių nereikėjo sumokėti rangovams, Kvėdarnos seniūnija 2023 m. rangovams

išleido 63 714 Eur, šiemet išleido rangovams 14 678 Eur - sutaupymas 49 tūkst. Eur. Kvėdarnos

seniūnija su vienu sezonu atpirko tai, kas buvo išleista traktoriui. Bendra sutaupymo suma 75

tūkst. Eur, dar viena žiema ir traktoriai bus atsipirkę.

D. Bergelis klausė, ką planuojama atlikti už 14 tūkst. Eur numatytų Kvėdarnos miestelio

atnaujinimui.

T. Bartkus paaiškino, kad tai seni projektai, greičiausiai tai yra VIPA projektai, kur

buvo gauta beprocentinė paskola ir reikia palaipsniui grąžinti. Paraiška teikta dar ankstesnėje

kadencijoje, kuri buvo numatyta kultūros namų ir daugiabučių kvartalų sutvarkymui.

D. Bergelis klausė, dėl D. Grinkevičiūtės muziejaus, kodėl pasirinkote tokį kelią, ir

buvo skirta mažesnė suma.

T. Bartkus paaiškino, jog dar neturime ekspozicijos, tebėra projektavimo stadijoje,

nereikėtų apsistoti būtinai ties 200 tūkst. Eur, nes dar nematėme bendro vaizdo, galbūt kai kurie

sprendiniai netiks ir reikės kažko atsisakyti, kol nėra galutinių sąmatų, nėra tikslo ir skirti

daugiau lėšų, bet metų eigoje, kai bus pristatyti techninio projekto sprendiniai, įgyvendinant

projektą dadėsime reikalingą pinigų sumą. Įgyvendinimas bus per 2024 m. ir tikrai kovo 1 d. 100

tūkst. Eur nereikės. 

D. Bergelis klausė, dėl probleminių žemėlapių sukūrimo, kokio stadijoje, kiek skirta.

T. Bartkus atsakė, kad žemėlapių sukūrimui yra numatyta iki 20 tūkst. Eur, jeigu

patvirtinsite ieškosime galimybių žemėlapio nupirkimui, programėlės sukūrimui, kad gyventojai

pamatę problemą ją galėtų fiksuoti. Kol kas nėra priimta jokių sprendimų, nes nebuvo

finansavimo.

A. Dambrauskas klausė, ar numatyti 30 tūkst. Eur yra skirti vieno tilto ekspertizei.

T. Bartkus priminė, jog Kaimo, aplinkosaugos ir komunalinio ūkio reikalų komitete

buvo nuspręsta, jog ekspertizė bus atliekama dviem tiltams.

R. Norvilienė klausė dėl savivaldybės remontui numatytų 150 tūkst. Eur, ar tikrai lėšos

bus skirtos Civilinės metrikacijos skyriui atnaujinti, ar palies ir kabinetus.

T. Bartkus atsakė, kad sąmatoje yra 50 tūkst. Eur numatyta Civilinės metrikacijos

skyriaus sutvarkymui, 10 tūkst. Eur panduso įrengimui neįgaliesiems į Civilinės metrikacijos

skyrių, dar nemaža sumos dalis yra vienam langeliui, už projektą įrengtos 2 darbo vietos, šių

dviejų vietų pertvarų nupirkimui galimai bus reikalingas finansavimas iki 5 tūkst. Eur, likusi

suma 60 – 70 tūkst. Eur lieka paremontuoti antro ar trečio aukšto koridorių, nes grindų danga yra

tikrai sudėvėta ir kelianti pavojų, reikalinga paremontuoti ir kabinetus, kiekvienais metais tam

šiek tiek pinigų buvo skiriama.

T. Sadauskis klausė, kokia kryptimi eis rajonas ateinančius metus, kokia jūsų vizija.

T. Bartkus atsakė, kad miestas eina jauno žmogaus link, jaunų šeimų, jų erdvių

pritaikymo. Orientuojamasi į jaunas šeimas, jaunimą, grįžtančius mūsų rajono gyventojus.

R. Vaitiekus klausė, kaip vertinate biudžetą, ką galėjote pasiūlyti kitaip, kur dar reikėtų

atkreipti dėmesį skiriant lėšas, metų eigoje tikslinant biudžetą.
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T. Bartkus atsakė, kad yra neatliepta nemaža dalis lėšų europinių projektų

įgyvendinimui, tačiau manome, kad šiemet didelių lėšų dar nereikės, pagrindinės lėšos bus

reikalingos europinių projektų įgyvendinimui kitais metais. Yra pateikta VVG paraiška, miesto

krepšinio aikštelės sutvarkymui prie Šilalės meno mokyklos, sutvarkymui bus reikalingas

finansavimo prisidėjimas, teiksime paraiškas pušyno aikštelių sutvarkymui, jei bus gautas

finansavimas taip pat reikės prisidėti. Visgi manome, kad šiuometinis biudžetas atliepia visų

įstaigų poreikius, ką norėjome šiais metais padaryti esame daugmaž viską įtraukę.

R. Norvilienė siūlė frakcijos pateiktus pasiūlymus dėl biudžeto apsvarstyti taryboje, nes

ne visuose komitetuose buvo svarstomi.

T. Bartkus paaiškino, jog šiuo klausimu buvo daug diskutuota ir visai arba dalinai 80

proc. jūsų frakcijos pasiūlymų yra patenkinti, o ir teisės aktai nenumato pasiūlymų svarstymo po

komitetų, esminių pakeitimų po komitetų nebegali būti.

Pasisakė R. Norvilienė, T. Bartkus, R. Vaitiekus, V. Jankauskaitė-Milčiuvienė, A.

Giedraitienė, R. Toleikis.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimais.

NUTARTA. Pritrati pateiktam sprendimo dėl Šilalės rajono savivaldybės 2024 metų

biudžeto patvirtinimo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 18, SUSILAIKĖ – 3, PRIEŠ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo A. Bataitytė, R. Jonutis, V. Jasevičius.

3. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2017 m. gruodžio 12 d.

sprendimo Nr. T1-262 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės seniūnijų seniūnaičių sueigos ir

išplėstinės seniūnaičių sueigos nuostatų patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėjas Andrius Jančauskas pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2017 m. gruodžio 12 d. sprendimo Nr. T1-262 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės seniūnijų

seniūnaičių sueigos ir išplėstinės seniūnaičių sueigos nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo

(vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, SUSILAIKĖ – 0, PRIEŠ – 0.

Skelbiama 30 min. pertrauka.

Po pertraukos posėdis tęsiamas, į posėdį sugrįžo visi Tarybos nariai.

4. SVARSTYTA. Žemės sklypo dalies paėmimas visuomenės poreikiams.

Pranešėja Aida Budrikienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Vaitiekus tikslinosi dėl daugiabučių namų projektų ir projektavimo statybos leidimų,

domėjosi kaip toliau atrodys visas šis procesas. 

A. Budrikienė paaiškino, jog daugiabučių projektų vykdytojai yra ne prie ko dėl šios

gatvei reikalingos teritorijos, nes yra suformuoti žemės sklypai ir savivaldybė veda derybas, kaip

turėtų atrodyti kvartalas, kaip į teritoriją turėtų įsipaišyti gatvė, ši gatvė tiesiog gretimai

besiribojanti su daugiabučių namų kvartalu. 

R. Vaitiekus klausė, ar su šiuo žemės paėmimu irgi bus koreguojama sutartis su

daugiabučių namų investuotojais.

A. Budrikienė atsakė, kad ne, nebus.

R. Norvilienė klausė, kaip šis sprendimas paveiks dabar gyventojus, gyvenančius

Palokysčio  ir Aušros gatvėse.

A. Budrikienė atsakė, kad teigiamai.

T. Bartkus papildė, jog jeigu bus nupirkta dalis sklypo, atsiras gatvė ir iš Aušros gatvės

atsiras galimybė patekti į V. Didžiojo gatvę.
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A. Budrikienė patikslino, kad atsiras galimybė iš V. Didžiojo gatvės patekti į Palokysčio

gatvę.

R. Norvilienė klausė, ar šis sprendimo projektas iš esmės pagerins privažiavimą prie

daugiabučių.

A. Budrikienė atsakė, kad nebūtinai, nes yra parengtas Šilalės miesto bendrasis planas,

dar 2008 m. ten buvo numatytas Birutės g. tęsinys, vėliau buvo parengtas dar specialusis planas,

gatvių išplanavimo schema ir pagal tą schemą yra numatyti patekimai į užstatytus kvartalus,

gyventojams tikrai būtų labai gerai, kad savivaldybė įrengtų gatvę.

R. Norvilienė klausė, kas sklypo dalį išpirks iš privataus žmogaus.

A. Budrikienė atsakė, kad savivaldybė.

R. Norvilienė klausė, ar jau esate derybiniame procese, kiek tai kainuotų.

T. Bartkus atsakė, kad bus apskaičiuota pagal rinkos vertes.

A. Budrikienė papildė, jog visa procedūra yra atliekama žemės paėmimo visuomenės

poreikiams per tam tikrą nustatytą tvarką, ji bus rengiama žemėtvarkos planavimo dokumentų

informacinėje sistemoje, sklypai atidalinami, suformuojama gatvei teritorija, žmogui atlyginama

pagal individualų turto vertinimą, tam yra užsakoma paslauga.

V. Jasevičius tikslinosi dėl sumos.

A. Budrikienė atsakė, kad apytiksliai kainuos iki 5000 Eur.

E. Gečas klausė, jog reikės paruošti dar ir planus, kas tai finansuos.

A. Budrikienė atsakė, kad taip, žemės paėmimo visuomenės poreikiams planą, bet tai

bus atskiras sprendimas.

Pasisakė T. Bartkus, A. Budrikienė.

R. Norvilienė klausė, dėl infrastruktūros mokesčio, yra patvirtintas miesto bendrasis

planas, ar reikia sulaukti ir rajono bendrojo plano, kad būtų galima grįžti prie šio klausimo. 

A. Budrikienė atsakė, kad būtų galima infrastruktūros mokestį nustatyti vien miesto, nes

prioritetinės ir neprioritetinės teritorijos jau yra nustatytos miesto bendrajame plane. 

R. Norvilienė pasisakė, kad buvo žadėta, jog prie infrastruktūros mokesčio įvedimo

klausimo ir diskusijų bus sugrįžta, kuomet bus patvirtintas bendrasis miesto planas. 

T. Bartkus įpareigojo kuo greičiau sudaryti darbo grupę ir pradėti diskusijas.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl žemės sklypo dalies paėmimo

visuomenės poreikiams (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, SUSILAIKĖ – 0, PRIEŠ – 0.

5. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. balandžio 28 d.

sprendimo Nr. T1-103 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės biudžetinių įstaigų vadovų darbo

apmokėjimo sistemos aprašo patvirtinimo“ pripažinimas netekusiu galios.

Pranešėjas Artūras Mikalauskas pristatė sprendimo projektą su patikslinimu –

sprendimo projekto 2 punkte po žodžių „šį sprendimą“ įrašyti „vietinėje spaudoje, o visą

sprendimą Šilalės <...>“  ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2022 m. balandžio 28 d. sprendimo Nr. T1-103 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės

biudžetinių įstaigų vadovų darbo apmokėjimo sistemos aprašo patvirtinimo“ pripažinimo

netekusiu galios (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, SUSILAIKĖ – 0, PRIEŠ – 0.

6. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos Kontrolės komiteto 2024 metų

veiklos programos tvirtinimas.

Pranešėjas Dainius Bergelis pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Vaitiekus tikslinosi dėl 27, 28 ir 36 punktų, klausė ką planuojate svarstyti.

D. Bergelis atsakė, kad einamieji klausimai, bus svarstomi jei bus poreikis.
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R. Vaitiekus pasisakė, kad nuo sausio 1 d. taryba netvirtina struktūros, o tvirtina

administracijos direktorius ir tarybos sprendimo nebebus, lygiai tas pats ir su biudžetinių įstaigų

didžiausiais leistinais etatais.

Nariai diskutavo dėl 27, 28 ir 36 punktų, jų išbraukimo ir performulavimo, tarybos

nariai nusprendė 27 ir 36 punktus išbraukti, 28 punkto sakinio pabaigą papildyti žodžiu

„vertinimo“.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už sprendimo projektą su įvardintais pakeitimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos Kontrolės komiteto 2024 metų veiklos programos tvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, SUSILAIKĖ – 0, PRIEŠ – 0.

7. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. vasario 21 d. sprendimo

Nr. T1-40 „Dėl etninės kultūros plėtros programos įgyvendinimo“ pakeitimas.

Tarybos narė Vida Miknienė nusišalino nuo klausimo svarstymo, priežastį nurodė (nes

nuo to priklauso jos, kaip tarybos narės darbo užmokestis) ir paliko posėdžių salę.

Pritarta bendru sutarimu nusišalinimui.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2013 m. vasario 21 d. sprendimo Nr. T1-40 „Dėl etninės kultūros plėtros programos

įgyvendinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, SUSILAIKĖ – 0, PRIEŠ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo V. Miknienė.

8. SVARSTYTA. Gyventojų iniciatyvų, skirtų gyvenamajai aplinkai ir viešajai

infrastruktūrai gerinti ir kurti, projektų idėjų atrankos ir finansavimo tvarkos aprašo

patvirtinimas.

Pranešėja Simona Marozienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Gyventojų iniciatyvų, skirtų

gyvenamajai aplinkai ir viešajai infrastruktūrai gerinti ir kurti, projektų idėjų atrankos ir

finansavimo tvarkos aprašo patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, SUSILAIKĖ – 0, PRIEŠ – 0.

9. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. rugsėjo 28 d. sprendimo

Nr. T1-245 „Dėl pritarimo įgyvendinti projektą „Gamtos ir kultūros objektų pritaikymas

lankymui Šilalės rajono savivaldybėje“ ir lėšų skyrimo“ pakeitimas.

Pranešėja Simona Marozienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2023 m. rugsėjo 28 d. sprendimo Nr. T1-245 „Dėl pritarimo įgyvendinti projektą

„Gamtos ir kultūros objektų pritaikymas lankymui Šilalės rajono savivaldybėje“ ir lėšų skyrimo“

pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, SUSILAIKĖ – 0, PRIEŠ – 0.

10. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. gruodžio 28 d.

sprendimo Nr. T1-331 „Dėl pritarimo projektui „Mobilios komandos teikiamų paslaugų kokybės

ir prieinamumo gerinimas Šilalės rajono savivaldybėje“ pakeitimas.

Pranešėja Simona Marozienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.
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NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2023 m. gruodžio 28 d. sprendimo Nr. T1-331 „Dėl pritarimo projektui „Mobilios

komandos teikiamų paslaugų kokybės ir prieinamumo gerinimas Šilalės rajono savivaldybėje“

pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, SUSILAIKĖ – 0, PRIEŠ – 0.

11. SVARSTYTA. Leidimas rengti ir teikti paraišką „Sporto rėmimo fondo lėšomis

finansuojamų sporto bazių pagerinimo projektams“.

Pranešėjas Feliksas Beržinis pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti. 

T. Bartkus papildė, jog komitetuose buvo pateiktas patikslinimas, 2 punkto pabaigą

išdėstyti taip, reikalingų apmokėti už paraiškos rengimo ir konsultacines paslaugas, įterpiant žodį

„ir“.

R. Norvilienė klausė iki kada turime pateikti paraiškas Sporto rėmimo fondui, ar

suspėsime.

F. Beržinis atsakė, kad iki kovo 1 d.

R. Norvilienė tikslinosi, liko apie dvi savaites, dar reikalinga paruošti paraišką, atlikti

konsultacijas.

F. Beržinis atsakė, kad yra apklausti bent 4 potencialūs paraiškos teikėjai, kurie apsiima

tai padaryti.

R. Norvilienė klausė, ar nereikėjo derinti su Valstybine miškų urėdija.

T. Bartkus atsakė, kad ne.

R. Vaitiekus siūlė, kad dėl tarybos sprendimų, kurie yra parengti ir taryba leidžia ir

įpareigoja administracijai teikti paraiškas, kad bent kartą pusmetyje savivaldybės tarybą ar

komitetus informuotu kokia paraiška gavo finansavimą, kokia negavo, kiek sprendimų, kuriuos

priimame yra vykdomi toliau, kiek ne ir panašiai.

T. Bartkus pakomentavo, kad buvo nutarta, kad tokią informaciją reikia pristatyti, bet to

neįrašyti į sprendimo projektą. Šią informaciją bus galima pristatyti komitetuose, ar po tarybos

posėdžio.

Pasisakė R. Jonutis.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl leidimo rengti ir teikti paraišką

„Sporto rėmimo fondo lėšomis finansuojamų sporto bazių pagerinimo projektams“ (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24,  SUSILAIKĖ – 0, PRIEŠ – 0.

12. SVARSTYTA. Pritarimas projekto „Universalaus dizaino elementų ir kitų

inžinerinių priemonių įrengimas Šilalės rajono savivaldybės BUM bei visos dienos mokyklos

erdvių sukūrimas ir pritaikymas ikimokyklinio, priešmokyklinio, pradinio bei pagrindinio

ugdymo programas vykdančiose Šilalės rajono savivaldybės švietimo įstaigose“ įgyvendinimui ir

finansavimui.

Pranešėjas Justas Stankevičius pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

T. Bartkus papildė, kad tai yra Kvėdarnos Kazimiero Jauniaus gimnazijos ir Pajūrio

Stanislovo Biržiškio gimnazijos pritaikymas neįgaliesiems, jų poreikiams.

R. Norvilienė klausė, Pajūrio gimnazija buvo prašiusi skirti lėšas grindų atnaujinimui, ar

buvo pridėti 3 tūkst. Eur.

T. Bartkus atsakė, kad taip.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl pritarimo projekto

„Universalaus dizaino elementų ir kitų inžinerinių priemonių įrengimas Šilalės rajono

savivaldybės BUM bei visos dienos mokyklos erdvių sukūrimas ir pritaikymas ikimokyklinio,

priešmokyklinio, pradinio bei pagrindinio ugdymo programas vykdančiose Šilalės rajono

savivaldybės švietimo įstaigose“ įgyvendinimui ir finansavimui (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, SUSILAIKĖ – 0, PRIEŠ – 0.
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13. SVARSTYTA. Leidimas rengti investicinį projektą „Šilalės rajono savivaldybės

gyvenviečių gatvių apšvietimo modernizavimas“.

Pranešėjas Justas Stankevičius pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, kuriuose gyvenvietėse planuojamas gatvių apšvietimo

modernizavimas.

T. Bartkus atsakė, kad tai yra pirmas modernizavimo etapas, jis liečia beveik visas

gyvenvietes, visas rajono pagrindines gatves.

R. Norvilienė klausė, kodėl Teneniai išskirti šiuo klausimu ir numatyti antrame etape.

T. Bartkus paaiškino, kad Teneniai numatyti antrame etape ir jau buvo šiek tiek darbų

atlikta, o pirmame etape nebuvo numatyta. Bet dar svarstome galimybę galbūt įtraukti į

investicinį projektą, ne tik pakeitimui bet ir naujo apšvietimo įrengimui, jeigu dar kur nors nėra.

R. Vaitiekus klausė, ar planuojate rengti tik investicinį projektą ar ir koreguoti techninį

projektą.

T. Bartkus atsakė, kad šiuo etapu tik rengti investicinį projektą.

J. Stankevičius papildė, kad pirmame etape nebent keisti ESO sąlygas, kurios yra

pasenusios.

R. Vaitiekus tikslinosi, kokia suma buvo.

T. Bartkus atsakė, kad 2,9 mln.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl leidimo rengti investicinį

projektą „Šilalės rajono savivaldybės gyvenviečių gatvių apšvietimo modernizavimas“

(vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, SUSILAIKĖ – 0, PRIEŠ – 0.

14. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės sutikimų statyti statinius žemės

sklypuose, besiribojančiuose su valstybinės žemės sklypais ar valstybine žeme, kurioje

nesuformuoti žemės sklypai, išdavimo taisyklių patvirtinimas.

Pranešėjas Jonas Kačinauskas pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

sutikimų statyti statinius žemės sklypuose, besiribojančiuose su valstybinės žemės sklypais ar

valstybine žeme, kurioje nesuformuoti žemės sklypai, išdavimo taisyklių patvirtinimo

(vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, SUSILAIKĖ – 0, PRIEŠ – 0.

15. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės sutikimų tiesti susisiekimo

komunikacijas, inžinerinius tinklus ir statyti jiems funkcionuoti būtinus statinius, įrengti

plokščiuosius horizontalius inžinerinius statinius valstybinėje žemėje, kurioje nesuformuoti

žemės sklypai, išdavimo taisyklių patvirtinimas.

Pranešėjas Jonas Kačinauskas pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

sutikimų tiesti susisiekimo komunikacijas, inžinerinius tinklus ir statyti jiems funkcionuoti

būtinus statinius, įrengti plokščiuosius horizontalius inžinerinius statinius valstybinėje žemėje,

kurioje nesuformuoti žemės sklypai, išdavimo taisyklių patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, SUSILAIKĖ – 0, PRIEŠ – 0.

16. SVARSTYTA. Sutikimas perimti valstybei nuosavybės teise priklausantį

trumpalaikį materialųjį turtą valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.
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NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl sutikimo perimti valstybei

nuosavybės teise priklausantį trumpalaikį materialųjį turtą valdyti, naudoti ir disponuoti juo

patikėjimo teise (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, SUSILAIKĖ – 0, PRIEŠ – 0.

17. SVARSTYTA. Valstybės turto perėmimas, įregistravimas Šilalės rajono

savivaldybės nuosavybėn ir perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės

rajono savivaldybės administracijai.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl valstybės turto perėmimo,

įregistravimo Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn ir perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti

juo patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės administracijai (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, SUSILAIKĖ – 0, PRIEŠ – 0.

18. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio

trumpalaikio turto perdavimas valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės rajono

savivaldybės administracijai.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Pasisakė A. Meiženis.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybei

nuosavybės teise priklausančio trumpalaikio turto perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo

patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės administracijai (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, SUSILAIKĖ – 0, PRIEŠ – 0.

19. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančių patalpų

perdavimas valdyti, naudoti ir disponuoti jomis patikėjimo teise Šilalės rajono socialinių

paslaugų namams.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Papildė T. Bartkus.

R. Jonutis klausė, ar vaikų dienos centras veiks ir vasaros metu.

R. Kibelienė atsakė, kad taip.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybei

nuosavybės teise priklausančių patalpų perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti jomis patikėjimo

teise Šilalės rajono socialinių paslaugų namams (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, SUSILAIKĖ – 0, PRIEŠ – 0.

20. SVARSTYTA. Pritarimas dalyvauti projekte „Perėjimas nuo institucinės globos prie

bendruomeninių paslaugų Sostinės regione, Vidurio ir vakarų Lietuvos regione“.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

A. Bataitytė klausė, ar bus mokomasi tam tikros specialybės.

R. Kibelienė atsakė, kad Kvėdarnos grupiniuose namuose gyvena 10 asmenų,

Žadeikiuose irgi gyvens 10 asmenų, jie lankys socialines dirbtuves Žadeikiuose, veikla yra

numatyta pagal buvusį projektą – auginti daržoves, šaldyti, džiovinti, liofilizuoti ir paskui

realizuoti. Tikslas yra atkurti gyventojų savarankiškumą, kad ateityje galėtų sugrįžti ir dirbti

darbo rinkoje. Už dirbtuvių veiklą jiems bus mokama stipendija, 50 Eur mėnesiui.

R. Gečienė klausė, koks projekto laikotarpis, ar numatomas tęstinumas.

R. Kibelienė atsakė, kad 40 mėnesių, tęstinumas bus jei liks lėšų.

R. Jonutis tikslinosi, kokios prasmės įgis.

R. Kibelienė paaiškino, kad gyventi savarankiškai.
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Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl pritarimo dalyvauti projekte

„Perėjimas nuo institucinės globos prie bendruomeninių paslaugų Sostinės regione, Vidurio ir

vakarų Lietuvos regione“ (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, SUSILAIKĖ – 0, PRIEŠ – 0.

21. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės Asmens su negalia gerovės tarybos

sudarymo ir jos veiklos nuostatų patvirtinimas.

Tarybos narys Edmundas Auškalnis nusišalino nuo klausimo svarstymo, priežastį

nurodė (nes tai liečia jo, kaip tarybos nario atlyginimą) ir paliko posėdžių salę.

Pritarta bendru sutarimu nusišalinimui.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą su patikslinimais – nuostatų

8 punktą išdėstyti taip, Taryba savo įgaliojimų laikui sudaroma iš Savivaldybės tarybos narių,

Savivaldybės administracijos valstybės tarnautojų ir Savivaldybės įstaigos, teikiančios paslaugas

asmenims su negalia, atstovo, Savivaldybės nevyriausybinių organizacijų, atstovaujančių asmens

su negalia interesams, atstovų (po 1 atstovą); 14 punkte išbraukti žodį „arba“ po žodžių lemia

Tarybos pirmininko; 15 punkte išbraukti pirmą sakinį ir įrašyti Posėdžiai organizuojami arba

Tarybos nariams susirenkant į Tarybos posėdį, arba nuotoliniu būdu, arba mišriuoju būdu ir

prašė pritarti pateiktam sprendimo projektui su patikslinimais. 

R. Norvilienė klausė, ar šiai Tarybai galioja, kad Tarybos pirmininko balsas yra

lemiamas. 

R. Kibelienė atsakė, kad vyriausybės atstovas peržiūrėjo, bet nebuvo gauta dėl šio

punkto pastabų. 

E. Gečas klausė, ar komisija yra tęstinė.

R. Kibelienė atsakė, kad Taryba yra renkama kadencijos laikotarpiui, tęstinė.

E. Gečas klausė, laukiamuose rezultatuose esate parašę kaupti ir atnaujinti informaciją,

gal galite pasidalinti, kas buvo sukaupta anksčiau, ką turėtų kaupti ir atnaujinti, kur ta

informacija turėtų nukeliauti. 

R. Kibelienė atsakė, kad anksčiau buvo komisija, jos posėdžiai buvo protokoluojami,

saugomi ir archyvuojami. Anksčiau informacijos nereikėjo viešinti, dabar reikės viešinti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

Asmens su negalia gerovės tarybos sudarymo ir jos veiklos nuostatų patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, SUSILAIKĖ – 0, PRIEŠ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo E. Auškalnis. Iš posėdžių salės išėjo ir toliau posėdyje

nebedalyvavo Tadas Sadauskis. 

22. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės aplinkos apsaugos rėmimo specialiosios

programos 2023 metų priemonių vykdymo ataskaitos patvirtinimas.

Pranešėja Virginija Bukauskienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

aplinkos apsaugos rėmimo specialiosios programos 2023 metų priemonių vykdymo ataskaitos

patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, SUSILAIKĖ – 0, PRIEŠ – 0.

23. SVARSTYTA. Pritarimas projekto „Gerinti kokybiškų visuomenės sveikatos

paslaugų prieinamumą Šilalės rajono savivaldybėje” įgyvendinimui ir finansavimui.

Pranešėjas Andrius Jančauskas pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Iš posėdžių salės išėjo Valdemaras Jasevičius.
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R. Norvilienė klausė, kokia situacija su darbuotojais ir, ar būsite pajėgūs įgyvendinti

tokį didelį projektą.

T. Bartkus atsakė, jog šiuo metu Šilalės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos biure

trūksta 2 darbuotojų, bet nuo pirmadienio pradeda dirbti viena darbuotoja iki kol įvyks konkursas

bei vyksta intensyvios paieškos dar vieno darbuotojo, visur kitur yra pavadavimai ar laikinai

įstaigos priimti darbuotojai.

I. Petravičienė papildė, kad mokyklose yra užtikrinta, dirbama, tik viena vieta yra laisva

Šilalės Simono Gaudėšiaus gimnazijoje ir lopšelyje-darželyje „Žiogelis“, nes darbuotojas yra

išėjęs į nėštumo atostogas. 

R. Norvilienė klausė, ar bus atnaujinti pirmosios pagalbos kursai, ar specialistai turės

įgyti reikiamos kvalifikacijos. 

I. Petravičienė atsakė, kad nuo pirmadienio vėl intensyviai yra vykdomi kursai, kurį

laiką kursai buvo sustabdyti dėl darbuotojo nedarbingumo pažymėjimo.

R. Norvilienė klausė, dėl laukiamų rezultatų, kas tiksliai slepiasi po šiuo aprašymu

„didinti Šilalės rajono savivaldybės tikslinių grupių asmenų sveikatos raštingumo lygį ir

suformuoti sveikatai palankius elgsenos pokyčius“. 

I. Petravičienė atsakė, kad viso projekto laikotarpiu planuojama, kad viešosios

paslaugos būtų suteiktos apie 1843 unikaliems Šilalės rajono gyventojams, prieš kiekvieną veiklą

bus vykdoma anketavimo sistema, asmenims bus pateiktos anketos dėl sveikatos raštingumo

didinimo, projekto pabaigoje taip pat bus renkamos anketos, bus vedama ir sisteminama

informacija, kurių pagalba atsižvelgiant į tiek kiek gyventojų dalyvavo veiklose ir kiek unikalių

gyventojų dalyvavo veiklose, galėsime išskaičiuoti rezultatą, procentą gyventojų, kurie pagerino

sveikatos raštingumo kompetenciją. Taip pat bus numatytas vertinimo kriterijus atlikti visų

dalyvavusių asmenų apklausą, koks yra patenkinimo lygis ir į tai irgi bus atsižvelgta.

Papildė T. Bartkus.

R. Norvilienė tikslinosi, kas bus atliekama už 200 tūkst. Eur apart apklausų atlikimo,

kaip žmonių elgsenos pokyčiai pagerės.

I. Petravičienė atsakė, kad yra numatytos veiklos, veiklų kryptys, kurios bus

finansuojamos iš projekto lėšų, veiklos apims daug krypčių – fizinį aktyvumą, taisyklingą

mitybą, psichikos sveikatos stiprinimą, lėtinių neinfekcinių ligų prevenciją, traumų ir sužalojimo

prevenciją, priklausomybių ligų. Mokymai bus vykdomi mokyklų darbuotojams,

bendruomenėms ir tėvams. 

V. Jankauskaitė-Milčiuvienė klausė, kokie numatomi rezultatai, ko siekiame šiuo

projektu.

T. Bartkus atsakė, kad mažiausias pasiekiamas rodiklis yra 1843, bet galbūt per visą

projekto laikotarpį bus ir 5000 unikalių dalyvių.

I. Petravičienė papildė, kad asmuo, kuris dalyvaus užimtume, gali dalyvauti 4, 5

veiklose, bet jis skaičiuosis tik vieną kartą, mes apsibrėžiame 10 proc. nuo Šilalės rajone

gyvenančių asmenų, tai reiškia, kad visose veiklose galės dalyvauti žymiai daugiau žmonių.

Toliau nariai diskutavo dėl esminio projekto tikslo ir siekiamų rezultatų.

A. Meiženis klausė, prieš tai taip pat veikė panaši programa, ar buvo atlikta analizė ir

įvertinta.

T. Bartkus atsakė, kad rodiklius sunku įvertinti, buvo programa, vyko specialistai į

ugdymo įstaigas, švietė mokinius apie narkotinių medžiagų ar cigarečių vartojimo žalą, bet kiek

sumažėjo vartojančių vaikų yra sunku pasverti, bet kad juos reikia šviesti, niekas neprieštarauja.

Čia yra kiek kitoks projektas, nei kad būdavo anksčiau. 

A. Giedraitienė klausė, ar numatytas visų veiklų tęstinumas.

I. Petravičienė atsakė, kad yra numatomas tęstinumas.

R. Jonutis išsakė pastebėjimą dėl aiškinamojo rašto.

R. Gečienė klausė, ar žadate įdiegti naujovių, gal kaip vadovė turite tikslų ir užduočių

pati sau, savo biuro veiklai. 
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I. Petravičienė atsakė, kad pagrindinis tikslas, jog veiklos pasiektų visus Šilalės rajono

kampelius, užtikrinti, kad kuo daugiau žmonių galėtų ateiti į veiklas, dėl to yra siekis dalyvauti

projektuose, pritraukti investicijų, jog būtų galima daugiau darbuotis, pasikviesti lektorių.

Pasisakė R. Jonutis, T. Bartkus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritari pateiktam sprendimo projektui dėl pritarimo projekto „Gerinti

kokybiškų visuomenės sveikatos paslaugų prieinamumą Šilalės rajono savivaldybėje”

įgyvendinimui ir finansavimui (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 22, SUSILAIKĖ – 0, PRIEŠ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo V. Jasevičius.

24. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. birželio 1 d. sprendimo

Nr. T1-143 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės Narkotikų kontrolės komisijos sudarymo“

pakeitimas.

Pranešėja Silva Paulikienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, ar iš nevyriausybinio sektoriaus nebandėte paieškoti asmens ir

papildyti komisijos sudėtį, nes komitete buvo pasiūlymas įtraukti asmenį iš nevyriausybinių

organizacijų.  

T. Bartkus atsakė, kad po komiteto jokių papildymų negalima atlikti, ateityje kai bus

atliekami pakeitimai bus paieškota ir įtraukti papildomi atstovai. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUATARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2023 m. birželio 1 d. sprendimo Nr. T1-143 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės Narkotikų

kontrolės komisijos sudarymo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, SUSILAIKĖ – 0, PRIEŠ – 0.

25. SVARSTYTA. Pritarimas Šilalės rajono savivaldybės Narkotikų kontrolės

komisijos veiklos  ataskaitai už 2023 m.

Pranešėja Silva Paulikienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Toleikis klausė, kiek procentų sumažėjo narkotinių medžiagų vartojimas.

S. Paulikienė atsakė, kad į tokį klausimą negalėtų atsakyti, nes tokių tyrimų nėra

atliekama, yra nustatomi tik tai įvykę atvejai.

R. Vaitiekus klausė, kaip galite įvertinti ir apibūdinti narkotinių medžiagų (ne)vartojimo

situaciją mūsų rajone, kokia ji yra.

S. Paulikienė atsakė, kad šiuo metu didžiausia problema yra su el. cigarečių vartojimu,

ir tai, kad jų talpyklose gali būti patalpinama narkotinių medžiagų.

A. Giedraitienė klausė, ar įmanoma apžvelgti policijos iškvietimus į mokyklas, ar pačių

pradėtų administracinių procesų skaičių, palyginti nuo 2020 m., 2021 – 2023 m., palyginti tarp

mokyklų.

S. Paulikienė atsakė, kad praėjusių, 2023 metų pavasarį buvo padidėjimas gaunamų

nutarimų, kuriuos gauna savivaldybės administracija, kai asmuo neatsako už savo neteisėtą

įvykdytą veiką ir neturėdamas 16 metų, tokių nutarimų (kurie pavartojo el.cigaretes) buvo 19,

anksčiau tokių pranešimų tiek daug nebūdavo. Šiuo metu taip pat jau yra gauta nutarimų, bet

mažiau. Daugmaž skaičius išlieka stabilus 5-7 atvejai. 

Papildė T. Bartkus.

R. Jonutis klausė, kaip manote ar mūsų rajone yra problema su narkotikų vartojimu.

S. Paulikienė atsakė, kad taip, bet palyginus su didesniais miestais, mūsų rajone nėra

tokia didelė problema.

R. Jonutis klausė, kaip manote ką reikėtų keisti šios komisijos tyrimų, reidų metu, kad

būtų nustatyti pažeidėjai. 

S. Paulikienė paaiškino, kad komisija nenustatinėja pažeidėjų.
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Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl pritarimo Šilalės rajono

savivaldybės Narkotikų kontrolės komisijos veiklos  ataskaitai už 2023 m (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, SUSILAIKĖ – 0, PRIEŠ – 0.

26. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. birželio 29 d.

sprendimo Nr. T1-159 „Dėl Šilalės rajono gabių mokinių ir studentų skatinimo programos ir

atrankos komisijos veiklos nuostatų patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Vaida Janulevičienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2023 m. birželio 29 d. sprendimo Nr. T1-159 „Dėl Šilalės rajono gabių mokinių ir

studentų skatinimo programos ir atrankos komisijos veiklos nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo

(vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, SUSILAIKĖ – 0, PRIEŠ – 0.

27. SVARSTYTA. Pritarimas Šilalės rajono savivaldybės jaunimo reikalų tarybos 2023

metų veiklos ataskaitai.

Pranešėja Vaida Janulevičienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Vaitiekus klausė, kaip manote, ar narkotinių medžiagų vartojimo klausimas mūsų

rajone tarp jaunimo yra aktualus.

V. Janulevičienė atsakė, kad taip, problema aktuali, kaip ir visoje Lietuvoje, neišskiriant

jaunimo.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl pritarimo Šilalės rajono

savivaldybės jaunimo reikalų tarybos 2023 metų veiklos ataskaitai (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23,  SUSILAIKĖ – 0, PRIEŠ – 0.

28. SVARSTYTA. Pritarimas Šilalės rajono savivaldybės priešgaisrinės tarnybos 2023

metų veiklos ataskaitai.

Pranešėjas Evaldas Lazdauskas pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Vaitiekus klausė, Pajūryje esančioms patalpoms buvo parengtas techninis projektas,

bet negavote finansavimo, ar turite kokį planą. 

E. Lazdauskas atsakė, kad jeigu bus kokių projektų bandysime teikti paraišką

finansavimui gauti, o kol kas savo jėgomis.

Papildė T. Bartkus.

R. Jonutis klausė, kokia situacija lyginant su kitais rajonais yra su darbuotojų

aprūpinimu, apranga, įranga.

E. Lazdauskas atsakė, kad vieni geriausių Lietuvoje.

T. Bartkus papildė, kad aprūpinti yra geriausiai Lietuvoje, lieka tik vienintelis klausimas

dėl Pajūryje esančių patalpų.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl pritarimo Šilalės rajono

savivaldybės priešgaisrinės tarnybos 2023 metų veiklos ataskaitai (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, SUSILAIKĖ – 0, PRIEŠ – 0.

29. SVARSTYTA. 2023 m. Šilalės rajono gaisrų ir gelbėjimo darbų analizė.

Pranešėjas Vaidotas Kėbla pristatė informaciją ir atsakė į tarybos narių pateiktus

klausimus. 
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Meras Tadas Bartkus informavo, jog kitas tarybos posėdis planuojamas 2024 m. kovo 7

d. ir kovo 28 d., komitetų posėdžiai kovo 4 d. ir 25 d.

Posėdžio pirmininkas Tadas Bartkus

Posėdžio sekretorė Sandra Balčienė
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ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS NARIŲ SĄRAŠAS

2024 m. vasario 15 d.

Šilalė

1. EDMUNDAS AUŠKALNIS

2. ASTA BATAITYTĖ

3. DAINIUS BERGELIS

4. ARTŪRAS DAMBRAUSKAS

5. LINETA DARGIENĖ
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7. ERIKA GARGASĖ

8. EGIDIJUS GEČAS
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12. VALDEMARAS JASEVIČIUS
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17. GINTAS NAVARDAUSKAS
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19. RIMANTAS RIMKUS
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24. RAIMUNDAS VAITIEKUS
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